



EN Instruction manual

AR الاستخدام



## PIZZA OVEN PRO

فرن البيتزا برو  
220-240V~ / 50-60Hz / 1200 W  
01.115005.09.001



Made in China  
صنع في الصين

PARTS DESCRIPTION / وصف الأجزاء



[WEEE Logo]



## EN Instruction manual

### SAFETY

- By ignoring the safety instructions the manufacturer cannot be held responsible for the damage.
- If the supply cord is damaged, it must be replaced by the manufacturer, its service agent or similarly qualified persons in order to avoid a hazard.
- Never move the appliance by pulling the cord and make sure the cord cannot become entangled.
- The appliance must be placed on a stable, level surface.
- The user must not leave the appliance unattended while it is connected to the supply.
- This appliance is only to be used for household purposes and only for the purpose it is made for.
- The appliance is not to be used by persons (including children) with reduced physical, sensory or mental capabilities, or lack of experience and knowledge, unless they have been given supervision or instruction.
- Children should be supervised to ensure that they do not play with the appliance.
- To protect yourself against an electric shock, do not immerse the cord, plug or appliance in the water or any other liquid.
- The temperatue of accessible surfaces may be high when the appliance is operating.
- The appliance is not intended to be operated by means of an external timer or a separate remote-control system.
- Only use the appropriate connector for this device.
- The appliance is to be connected to a socket-outlet having an earthed contact (for class I appliances).
- To prevent fire or shock hazard do not expose this appliance to rain or moisture.

- Surface is liable to get hot during use.
- WARNING:** If the surface is cracked, switch off the appliance to avoid the possibility of an electric shock.
- This appliance is intended to be used in household and similar applications such as:
  - Staff kitchen areas in shops, offices and other working environments.
  - By clients in hotels, motels and other residential type environments.
  - Bed and breakfast type environments.
  - Farm houses.

### PARTS DESCRIPTION

- Handle
- Lid
- Heating element/coils
- Baking stone
- Bottom housing
- Temperature dial
- Status indicator lamp
- Power/ Timer dial
- Wooden scoops

### BEFORE THE FIRST USE

- Take the appliance and accessories out the box. Remove the stickers, protective foil or plastic from the device.
- Place the device on a flat stable surface and ensure a minimum of 10 cm. free space around the device. This device is not suitable for installation in a cabinet or for outside use.
- Put the power cable into the socket. (**Note:** Make sure the voltage which is indicated on the device matches the local voltage before connecting the device. Voltage 220V-240V ~50-60Hz 1200W).
- When the device is turned on for the first time, a slight odour will occur. This is normal, ensure adequate ventilation. This smell is only temporary and will soon fade.
- Check that the baking stone is clean and free and dust streaks. If necessary, please clean it with a damp cloth.

### USE

- Place the baking stone onto the bottom housing of the appliance.
- Close the appliance and plug it into the wall outlet. (**Note:** For the best pizza baking results, it is recommended to pre heat the appliance at the highest temperature for 15 minutes.

### Preheating

- Turn on the appliance by turning the Timer/ Power dial to 15 minutes for preheating, the status indicator lamp will illuminate green indicating that the power is on.
- Turn the temperature dial to the maximum temperature. The status indication lamp will illuminate red, indicating that the device is now heating/preheating.
- When the preheating time has elapsed, an alarm will be heard and the status indicator lamp will turn off.

### Baking a pizza

- Open the lid by the handle and use the wooden scoops to place the pizza onto the baking stone.
- Do not touch the hot baking stone with your hands, it will be very hot!!!
- Close the appliance and pay attention to the height of the pizza when it is topped with ingredients. The topping should always be below the height of the top-heating coil.
- Note:** To avoid unpleasant smoke emissions and smells, pay attention to the placement of dripping and melting condiments such as oils and cheeses etc.

- Close the lid by the handle the turn the power/timer dial to desired baking time.
- Turn the temperature dial to the desired temperature setting.
- On average it will take about 5-7 minutes to bake a pizza, this is dependent on the thickness of the bottom and top layer.
- You can open the lid to check the progress, however this should be avoided as it will result in heat loss and probable extended baking time.
- When the baking time has elapsed, an alarm will be heard and the red status indicator lamp will turn off.
- Open the lid by the handle and remove the pizza from the baking stone using the wooden scoops.
- Turn the temperature dial to "0" and disconnect the plug from the wall outlet.

**NOTE:** The appliance is protected from overheating. It heats up only with a timer and the temperature setting. When the set time has elapsed, the appliance will stop heating. Pay attention to then turn the temperature dial to 0 and unplug it after use.

### Status lamp

- Status lamp green – Power on / Timer set
- Status lamp red - Power on / Timer and temperature are set and the appliance is heating.
- Status lamp off – Timer has elapsed and the appliance is powered off.

### CLEANING AND MAINTENANCE

- Before cleaning, unplug the appliance and wait for the appliance to cool down.
- Never pour cold water on a hot plate, this could damage the device and can cause splashing hot water.
- Wipe the inside and the edges of the appliance with a paper towel or a soft cloth.
- Clean the appliance with a damp cloth. Never use harsh and abrasive cleaners, scouring pad or steel wool, which damages the appliance.
- Never immerse the electrical appliance in water or any other liquid. The appliance is not dishwasher proof.

### WARRANTY

- This product is warrantied for 2 Years, for detailed terms, please refer to the Warranty Card.
- Following parts are not covered by warranty:
  - Knobs.
  - Any broken body parts.

**Approximate life of this appliance under normal conditions is 3 Years.**

For service and repairs, please call the following numbers:

**United Electronics Co.**  
**Saudi Arabia (Toll-free) 800 124 0900**

### ENVIRONMENT



This appliance should not be put into the domestic garbage at the end of its durability, but must be offered at a central point for the recycling of electric and electronic domestic appliances. This symbol on the appliance, instruction manual and packaging puts your attention to this important issue. The materials used in this appliance can be recycled. By recycling of used domestic appliances you contribute an important push to the protection of our environment. Ask your local authorities for information regarding the point of recollection.

## AR دليل الإرشادات

- السلامة**
- بتجاهل تعليمات السلامة، لا يمكن اعتبار الشركة المُصنعة مسؤولة عن التلف.
- في حالة تلف سلك الإمداد بالطاقة، يجب استبداله من قبل الشركة المصنعة أو وكيل الخدمة أو الأشخاص المؤهلين بالمثل لتجنب المخاطر.
- لا تقم أبداً بنقل الجهاز عن طريق سحب السلك وتأكد من أن السلك لا يمكن أن يتشابك.
- يجب وضع الجهاز على سطح مستو وثابت.
- يجب ألا يترك المستخدم الجهاز دون مراقبة أثناء توصيله بالتيار.
- هذا الجهاز مخصص للاستخدام في الأغراض المنزلية وللغرض المصنوع من أجله فقط.
- لا يجوز للأشخاص (بما في ذلك الأطفال) الذين يعانون من ضعف القدرات الجسدية أو الحسية أو العقلية، أو قليلي الخبرة والمعرفة استخدام الجهاز، ما لم يتم ذلك تحت إشراف شخص مسؤول أو توجيهاته.
- يجب مراقبة الأطفال للتأكد من أنهم لا يعيثون بالجهاز.
- لحماية نفسك من الصدمة الكهربائية، لا تغمر السلك أو المقبس أو الجهاز في المياه أو أي سائل آخر.
- قد تكون درجة حرارة الأسطح الظاهرة مرتفعة عند تشغيل الجهاز.
- هذا الجهاز غير مخصص للتشغيل من خلال مؤقت خارجي أو نظام التحكم عن بعد منفصل.
- استخدم فقط الموصل المناسب مع الجهاز.
- يجب توصيل الجهاز بمقبس مخرج طاقة مؤرض (بالنسبة للأجهزة من فئة I).
- لا تعرض هذا الجهاز للمطر أو الرطوبة لمنع مخاطر حدوث حريق أو صدمة كهربائية.

- السطح معرض للتسخين أثناء الاستخدام.**
- تحذير:** إذا كان سطح الجهاز مشروخا، قم بإيقاف تشغيله لتفادي احتمالية الإصابة بصدمة كهربائية.
- هذا الجهاز مخصص للاستخدام المنزلي وللاستخدام في الأماكن المشابهة مثل:
  - أماكن مطابخ الموظفين في المتاجر والمكاتب وأماكن العمل الأخرى.
  - أو من قبل نزلاء الفنادق والإستراحات والأماكن السكنية الأخرى.
  - والمأماكن التي تقدم مينيًا ووجبة إفطار.
  - والمنازل الريفية.

### وصف الأجزاء والمكونات

- مقبض
- غطاء
- عنصر/ملفات التسخين
- حجر بيتزا
- إطار سفلي
- قرص التحكم في درجة الحرارة
- مصباح مؤشر الحالة
- قرص الطاقة/المؤقت
- مخاريز خشبي

### قبل الاستخدام الأول

- قم بإخراج الجهاز والملحقات خارج العلية. قم بإزالة المصلفات، أو البلاستيك أو ورق الألمونيوم الواقى عن الجهاز.
- ضع الجهاز على سطح ثابت مستو وتأكد من وجود حد أدنى من المساحة الخالية حول الجهاز قدرها 10 سم. هذا الجهاز غير مناسب للتثبيت في خزانه أو للاستخدام الخارجي.

- ضع كابل الجهاز بمقبض التيار الكهربى. (**ملاحظة:** تحقق قبل توصيل الجهاز بالتيار الكهربى من أن جهد التيار الكهربى المحدد على الجهاز يتوافق مع جهد التيار الكهربى المتوفر في مكان التثبيت.جهد التيار 220 فولت - 240 فولت، تردد التيار 5-6 هيرتز ، 12 وات).
- عند تشغيل الجهاز لأول مرة ، ستنبثق رائحة طيبة. هذا أمر طبيعي، تأكد من وجود تهوية كافية. هذه الرائحة مؤقتة وستتلاشى قريبًا.
- تأكد من أن حجر البيتزا نظيف وخالي من الأتربة. وإذا لزم الأمر، يرحى تنظيفه بقطعة قماش مبللة.

### الاستخدام

- ضع حجر البيتزا على الإطار السفلي للجهاز.
- اغلق الجهاز وقم بتوصيله بمقبض التيار في الحائط.
- ملاحظة:** للحصول على أفضل نتائج في خبز البيتزا، يوصى بتسخين الجهاز مسبقًا على أعلى درجة حرارة لمدة 15 دقيقة.

### التسخين المسبق

- قم بتشغيل الجهاز عبر تدوير قرص الوقت/الطاقة لمدة 15 دقيقة لتسخينه قبل الاستخدام، وسوف يصفي مصباح مؤشر الحالة باللون الأخضر للإشارة إلى أن الطاقة قيد التشغيل.
- أدبر قرص التحكم في درجة الحرارة إلى أقصى درجة حرارة. سيضيء مصباح إشارة الحالة باللون الأحمر، مشيرًا إلى أن الجهاز قيد التسخين/التسخين المسبق الآن.
- عند انتهاء وقت التسخين المسبق، سيتم سماع إنذار وينطفئ مصباح مؤشر الحالة.

### إعداد وتجهيز بيتزا

- افتح الغطاء من المقبض واستخدم المخاريز الخشبي لوضع البيتزا على الحجر.
- لا تلمس حجر البيتزا الساخن بدينك، إذ ستكون درجة حرارته مرتفعة للغاية!!!
- ملاحظة:** لتجنب احتراق البيتزا، انتبه لارتفاع البيتزا عندما تكون مغطاة بالمكونات. إذ يجب أن يكون الجزء العلوي من البيتزا دائمًا أقل من ارتفاع ملف التسخين العلوي.
- ملاحظة:** لتجنب البعثات البخار والروائح الكريهة، يُرجى الانتباه لوضع البهارات المنقطرة والدانية مثل الزيوت والخبث وما إلى ذلك.
- اغلق الغطاء بالمقبض وأدبر قرص الطاقة/المؤقت إلى وقت الخبز المطلوب.
- أدبر قرص التحكم في درجة الحرارة إلى درجة الحرارة المروغية.
- في المتوسط، سيستغرق طهي البيتزا حوالي 25 دقيقة، وهذا يعتمد على سمك الطيفة السفلية والطيقة العليا.
- يمكنك فتح الغطاء للتحقق من حالة الطهي، ولكن يجب تجنب ذلك لأنه سيؤدي إلى فقدان الحرارة وإحتمالية تشديد وقت الطهي.
- عند انتهاء وقت الطهي، سيتم سماع إنذار وينطفئ مصباح مؤشر الحالة.
- افتح الغطاء من المقبض واستخدم المخاريز الخشبي لإزالة البيتزا من على الحجر.
- أدبر قرص التحكم في درجة الحرارة إلى "0" وأفضل القفيس من مقبس الحائط.
- ملاحظة:**الجهاز محمى من فرط التسخين. ويسخن فقط بحسب المؤقت ودرجة الحرارة المضبوطة. وعند انتهاء الوقت المحدد، سيتوقف الجهاز عن التسخين. احرص على تدوير قرص التحكم في درجة الحرارة إلى "0" وافصله بعد الاستخدام.

### مصباح الحالة

- مصباح الحالة مضاء بلون أخضر - الطاقة قيد التشغيل / تم ضبط المؤقت
- مصباح الحالة مضاء بلون أحمر - الطاقة قيد التشغيل / تم ضبط المؤقت ودرجة الحرارة والجهاز يقوم بالتسخين.
- مصباح الحالة متوقف - انتهت فترة المؤقت وتم إيقاف الجهاز.

### التنظيف والصيانة

- قبل التنظيف افصل الجهاز من المقبس وتنظ حتى يبرد الجهاز.
- لا تصب مطلقا ماء باردًا على لوح ساخن، لأن ذلك قد يتلف الجهاز كما يمكنه التسبب في تأثير قطرات الماء الساخنة.
- قم بمسح الجزء الداخلي للجهاز وجوانبه باستخدام منشفة ورقية أو قطعة قماش ناعسة.
- نظف الجهاز باستخدام قطعة قماش مبللة. لا تستخدم أبداً منظفات قوية أو شديدة التركيز أو لبادات تلميع أو ليفة معدنية، والتي قد تلحق ضررًا بالجهاز.
- لا تحاول غير الجهاز الكهربائي في الماء أو أي سائل آخر. الجهاز غير قابل للغسل في غسالة الأطباق.

### ضمان

- هذا الجهاز مضمون لمدة عامين. لمعرفة أحكام الضمان يرجى قراءة كرت ضمان المنتج.
- المكونات أذناه غير مشمولة بالضمان:

– المقابض.

– أجزاء الدين القابلة للكسر.

**العمر الافتراضي للجهاز يعتمد على ظروف التشغيل العادية. العمر الافتراضي 3 سنوات تقريبا.**

يرجى الاتصال على أرقام خدمة الصيانة والتسليم الآتية:

الشركة المتحدة للإلكترونيات

المملكة العربية السعودية (الهاتف المجاني) 800 124 0900



لا ينبغي وضع هذا الجهاز في قمامة المنزل في نهاية مسته، ولكن يجب تقديمه في أي نقطة مركزية تقوم بإعادة تدوير الأجهزة المنزلية الكهربائية والإلكترونية. يقوم هذا الرمز الموجود على الجهاز وتبادل التعليمات والتعبئة بلفت انتباهك إلى هذه المشكلة المهمة. يمكن إعادة تدوير الأجزاء المستخدمة في هذا الجهاز. عن طريق إعادة تدوير الأجهزة المنزلية المستخدمة، فلنك تساهم في دفع عجلة حماية بيئتنا. اسأل السلطات المحلية للحصول على معلومات بشأن النقطة التي تقوم بإعادة التدوير.

Made in China  
صنع في الصين

© Princess 2022